



**Holy Spirit
University
of Kaslik**

E-NEWSLETTER ... FROM INSIDE USEK
E-NEWSLETTER... L'USEK VUE DE L'INTÉRIEUR

The 2018 Commencement Ceremony

QUOTE OF THE MONTH

“ THE FUTURE BELONGS TO
THOSE WHO BELIEVE IN THE
BEAUTY OF THEIR DREAMS. ”

by Eleanor Roosevelt

CITATION DU MOIS

“ L'AVENIR APPARTIENT À CEUX
QUI CROIENT EN LA BEAUTÉ DE
LEURS RÊVES. ”

Par Eleanor Roosevelt

EVENTS / ÉVÉNEMENTS

GAIA AWARD 2018



Under the High Patronage of His Excellency the President of the Republic General Michel Aoun, and upon the initiative of the MED 21 Program, the Holy Spirit University of Kaslik (USEK) organized the GAIA Award 2018 for the protection of the Mediterranean environment, followed by a colloquium on sustainable development.

This event took place on Tuesday, June 5, 2018 at 10:00 a.m. in the John Paul II Amphitheater.

[LEARN MORE
EN SAVOIR PLUS](#)

PRIX GAIA 2018

Sous le Haut Patronage de Son Excellence le Président de la République le Général Michel Aoun, et sur l'initiative du Programme MED 21, l'Université

ACHIEVEMENTS / EXPLOITS

USEK RANKED AMONG THE TOP 700 UNIVERSITIES IN THE WORLD

The QS World University Rankings 2019 is out and we have the great pleasure to announce that the Holy Spirit University of Kaslik (USEK) was ranked among the top 700 universities in the world!

QS World University Rankings is based on a methodology which assesses each university on six metrics, including its reputation among academics and employers, and USEK is proud to be internationally recognized as one of the leading universities in the world!

This great achievement was made possible thanks to the engagement of USEK community members, the support of our partners and alumni, and the commitment of many people who worked relentlessly for such a remarkable achievement.

L'USEK FIGURE PARMIS LES 700 MEILLEURES UNIVERSITÉS AU MONDE

Le classement mondial des universités QS World University Rankings 2019 a été publié et nous avons le plaisir d'annoncer que l'Université Saint-Esprit de Kaslik (USEK) y figure parmi les 700 meilleures universités au monde.

Le classement QS World University Rankings est basé sur une méthodologie qui évalue chaque université conformément à 6 indicateurs, notamment la réputation de l'établissement parmi les intellectuels et

Saint-Esprit de Kaslik (USEK) a organisé le Prix GAIA 2018 pour la sauvegarde de l'environnement de la Méditerranée, suivi d'un colloque sur le développement durable.

Cet événement a eu lieu le mardi 5 juin 2018, à 10 h, à l'Amphithéâtre Jean-Paul II.

[LEARN MORE
EN SAVOIR PLUS](#)

les employeurs. L'USEK est fière d'être reconnue au niveau international parmi les meilleures universités au monde.

Cette grande réalisation a été possible grâce à la mobilisation des membres de la communauté de l'USEK, au soutien de nos partenaires et de nos anciens, et à l'engagement des nombreuses personnes qui ont œuvré sans relâche au profit de cette réussite remarquable.

UPCOMING EVENTS / ÉVÉNEMENTS À VENIR

July 5, 2018
Graduation Ceremony for the Graduate Diploma (D.E.S.S.) in Management, and the Essentials of MBA Certificate

July 19, 2018
Graduation Ceremony for the USEK Continuing Learning Center (UCLC)

November 27, 2018
Playwriting in Lebanon: Situational Analysis and Perspectives

Le 5 Juillet 2018
Cérémonie de remise des diplômes de D.E.S.S. en Management et de L'Essentiel du MBA

Le 19 Juillet 2018
Cérémonie de remise des diplômes du Centre de Formation Continue de l'USEK (UCLC)

Le 27 Novembre 2018
Écrire pour le théâtre au Liban : états des lieux et perspectives

WHY USEK? POURQUOI CHOISIR L'USEK ?



See USEK from a student's perspective and find out what it feels like to be part of a growing institution striving for excellence.

Envisagez l'USEK du point de vue des étudiants et découvrez ce que c'est que de faire partie d'une institution en pleine croissance et en quête continue d'excellence.

USEK IN THE PRESS L'USEK DANS LA PRESSE

OPENING CEREMONY OF THE PROGRAM: CONSERVATION, RESTORATION OF CULTURAL PROPERTY AND SACRED ART

USEK organized the Opening Ceremony of the program "Conservation, Restoration of Cultural Property and Sacred Art", in partnership with the University of Urbino, Italy. This event, hosted by the International Affairs Office and the Faculty of Fine and Applied Arts, took place on Tuesday, June 12, 2018.

L'USEK a organisé la cérémonie de lancement du programme : « Conservation, Restauration des Biens Culturels et Art Sacré », en partenariat avec l'Université d'Urbino, Italie. Cet événement, animé par le Bureau des Relations Internationales et la Faculté des Beaux-Arts et des Arts Appliqués, a eu lieu le mardi 12 juin 2018.

[LEARN MORE
EN SAVOIR PLUS](#)

SNAPSHOT OF INTERNATIONAL VENTURES APERÇU DES INITIATIVES INTERNATIONALES

International Affairs Office / Bureau des Relations internationales

Once again, USEK has spared no effort throughout the last academic year to widen its outreach and forge new international collaborations while building on and expanding the

already existing ones. Therefore, in order to broaden the array of international opportunities for its students, faculty, researchers and administrative staff, USEK continued in 2017-2018 to foster signature partnerships with renowned universities in different parts of the world, such as:

University of Cadiz, Spain / National Autonomous University of Mexico, Mexico / Universidad Autonoma Del Caribe, Colombia / John Paul II Catholic University of Lublin, Poland / Pontificia Universidade Catolica de Campinas, Brazil / Arab Brazilian Chamber of Commerce, Brazil / "L' Orientale"- University of Naples, Italy.

In the same perspective, USEK faculties are continuously adding diverse and colourful episodes to its international venture whereby specific agreements with specific objectives are crafted to respond to the international quest of students and faculty and signed with highly reputable institutions around the world, namely:

ST Ephrem Ecumenical Research Institute, India - Religious and Oriental Studies / ENSTA PARISTECH, France - Political Science / Université de Lorraine, France - Letters and Music / Cambridge English Language Assessment, United Kingdom – Letters / Paul Valéry University, France – Letters / Riviera Cosmetics, Switzerland - USEK Continuing Learning Center / The National School of the Arts and Techniques of Theatre, France – Theater / Université Grenoble Alpes, France – Letters / Panthéon Sorbonne University - History / PolyTech Orleans, France - Engineering / Sorbonne University, France - Medicine / ESSCA School of Management, France - Business / Martin Luther University Halle-Wittenberg, Germany - Religious and Oriental Studies / University Paris Est Marne la Vallée, France - Fine and Applied Arts / Le Cordon Bleu, France - USEK Continuing Learning Center.

Being part of USEK essential fabric, going global remains one of the highly challenging and extremely rewarding endeavors at USEK!

Encore une fois, l'USEK tira parti de cette année académique et déploya des efforts afin d'élargir son cercle de connections et de développer de nouvelles collaborations internationales, tout en renforçant simultanément les coopérations déjà existantes. Ainsi, et dans le but d'accroître les opportunités internationales aux étudiants, enseignants, chercheurs et personnel administratif, l'USEK entama, en 2017 et 2018, de nouveaux partenariats conjointement avec des institutions réputées de tous les coins du monde comme :

Universidad de Cadiz en Espagne / Université Nationale Autonome du Mexique au Mexique / Universidad Autonoma Del Caribe en Colombie / Université Catholique de Lublin Jean Paul II en Pologne / Pontificia Universidade Catolica de Campinas au Brésil / Chambre de Commerce Arabo-Brésilienne au Brésil / L'Universita degli Studi di Napoli- « L'Orientale » en Italie.

Dans la même optique, nos facultés s'efforcent en perpétuel d'ajouter au monde international de l'USEK de nouveaux espaces diversifiés à travers les conventions spécifiques aux objectifs bien ciblés aptes à répondre aux besoins estudiantins à l'internationalisation et aux quêtes des membres des facultés concernées. On cite :

ST Ephrem Ecumenical Research Institute, Inde - Etudes religieuses et orientales / Ecole Nationale Supérieure des Techniques Avancées (ENSTA) Paris Tech, France - Sciences politiques / Université de Lorraine, France - Lettres et musique / Cambridge English Language Assessment, Royaume Uni - Lettres / Université Paul Valéry Montpellier 3, France - Lettres / Riviera Cosmetics, Suisse - Centre de Formation Continue de l'USEK / Ecole Nationale Supérieure d'Arts et Techniques du Théâtre, France - Théâtre / Université Grenoble Alpes, France - Lettres / Université Paris I Panthéon Sorbonne, France - Histoire / Université d'Orléans - PolyTech, France - Génie / Sorbonne Université, France - Médecine / Ecoles Supérieures des Sciences Commerciales d'Angers, France- ESSCA - Gestion / Martin-Luther-Universität Halle- Wittenberg, Allemagne - Etudes religieuses et orientales / Université Paris Est Marne la Vallée, France - Beaux-arts / Le Cordon Bleu, France - Centre de Formation Continue de l'USEK.

S'ouvrir à l'international demeure au cœur de l'USEK et reste un des grands défis les plus stimulants et les plus fructueux.

FIND USEK



© Copyright USEK 2017

[Visit our website](#) | [%%Unsubscribe%%](#)